
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Verslag Algemene Vergadering 

dd. 07/09/2022 
 

 Aanwezig: Alle clubs aanwezig, volledige beheerraad aanwezig behalve: 
 

 Afwezig: Luc Janssen (verontschuldigd)  
 

 Insteek wisselbeker 
 

o Alvorens de vergadering te openen doet de voorzitter een rondvraag of er nog clubs 
zijn die onder gesloten enveloppe willen insteken in de wisselbeker. 
 

 Opening van de vergadering door de voorzitter. 
 

o De voorzitter opent de vergadering.  
 

 Goedkeuring vorig verslag 
 

o De vrienden BC maakt een opmerking over de te spelen punten drieband van 
Bastiaens René aangaande de vergelijking tussen KBBB (22) en KNLBB. (18) Een 
andere spelen binnen onze bond speelt in de KBBB ook 22 en moet in de KNLBB 14 
punten spelen. Alfons VDB geeft aan dat dit gemeld is geweest aan de 
bondssecretaris voor aanpassing. De voorzitter geeft de bondssecretaris de opdracht 
dit in orde te maken. 

 
o De voorzitter vraagt om in dit agendapunt enkel opmerkingen te maken aangaande 

het vorig verslag. 
 

o Den Tichel BC vraagt hoe een speler zijn individuele prijs alsnog kan afhalen. Via een 
afspraak met de penningmeester en persoonlijk afhalen. 

o Geen opmerkingen aangaande het vorige verslag. 
 

 Vernieuwing mandaat Voorzitter: 
o Op de vorige AV is er een oproep geweest tot kandidaat voorzitter gezien het 

mandaat van de voorzitter afliep. 
o Slechts 1 kandidaat heeft zich gemeld. Lode Smeets.  
o AV keurt een herverkiezing van de voorzitter goed. 
o In de AV wordt nog een oproep gedaan tot kandidaat ondervoorzitter. Geen 

kandidaten. 
 
 
 
 

 

Koninklijke 
Noord-Limburgse 

Biljartbond 

Secretariaat : 
 

Aerts Rudi 
St-Leonardusstraat 41 

3530 Houthalen 
 

 0494 42 36 03 

 knlbb.sec@gmail.com 



 Toewijzing wisselbeker KNLBB 
De voorzitter opent alle enveloppen aangaande de insteek voor de wisselbeker. 

o K Pieter Breugel BC: 64 Euro 
o K Peer BC: 100 Euro 
o K MV Neerpelt: 152 Euro 
o De wisselbeker wordt toegekend aan K MV Neerpelt 
o KMV Neerpelt vraagt of de bondsbeker mag georganiseerd worden als een 

ploegenbeker. 
o K Pieter Breugel BC: We kunnen binnen deze AV bevragen hoe andere clubs hier 

tegenover staan. 
o Jan Vanhelden: We gaan dit bevragen aan de clubs en dit meenemen naar de 

beheerraad. 13 clubs zijn voor het voorstel. De beheerraad zal hierover beslissen en 
dit meedelen. 

o K Peer BC heeft dit seizoen een beker en wil deze niet organiseren. De voorzitter 
vraagt of er clubs zijn die deze wil organiseren en vraagt dit eerst aan de clubs die 
hebben ingestoken in de wisselbeker.  

o Jan maakt de opmerking dat K Peer BC wel insteekt in de wisselbeker en hun eigen 
beker niet kan organiseren. Dit heeft de maken met het moment van start van de 
beker. 

o K Pieter Breugel heeft morgen algemene vergadering en zal dan beslissen of zij de 
beker overnemen. Zij zullen de beheerraad hiervan in kennis stellen. 

 
 

 Kasverslag: 
o De voorzitter geeft het woord aan de penningmeester 
o De kastoestand is gezond. Cijfer worden niet opgenomen in het verslag. 
o We hebben nog 230 leden. 10 seizoenen geleden hadden we nog 370 leden. 
o De penningmeester heeft een begroting gemaakt met een winstmarge van 250 Euro. 

Een mogelijke kost van 750 Euro zit niet in de begroting. Dit is een tweede betaling 
van het programma en een kost van 150 Euro voor eventuele aanpassingen. 

o De penningmeester bedankt de clubs voor het tijdig betalen van het lidgeld. Enkele 
clubs hebben wel een herinnering gekregen na 25 augustus. 1 club heeft vandaag 
betaald. In het reglement staat dat er een verhoging van 10% kan gevraagd worden 
indien er na 25 augustus betaald wordt. De penningmeester wil dit volgend jaar 
toepassen. 

o Leden die het cijfermateriaal in detail willen bekijken kunnen een afspraak maken bij 
de penningmeester.  

 
  

  

 Toelichtingen van de beheerraad: 
o Opvullen van de commissie. Er wordt al een aantal seizoenen gevraag om 

kandidaten. Dit lijkt niet te lukken. De beheerraad stelt voor om 1 afgevaardigde per 
club in een commissie te laten zetelen. De voorzitter vraagt van elke club om 1 
kandidaat naar voor te brengen. Dit vóór 31/10/22. 

 K Achel BC. Als je zetelt in een commissie heb je niets te zeggen. Er 
veranderd toch niets. De voorzitter geeft duiding op veranderingen die we 
de laatste jaren doorgaan zijn en dat dit ook mede door voorstellen uit de 
commissies is. 

 Heuvel sport: Als je kijkt naar de samenwerking tussen de twee bonden, is 
deze niet goed. Er is veel veranderd, maar er is te veel overgenomen van 
een ander bond. We verliezen onze eigenheid. Voorstellen die gedaan 
worden aangaande deze samenwerking worden afgeketst. De KVBBL 
hoeft geen enkele toegeving te doen. Voorzitter wijst op het drastisch 



verlagen van de inschrijving van eigen ploegen in de beker die door ons 
gevraagd werd.  

 Jan: KVBBL heeft ook gevraagd om de punten in eerste afdeling te laten 
zakken. Dit hebben wij ook niet toegestaan. 

 
 Overpelt BC: Wanneer is de laatste bijeenkomst van de technische 

commissie geweest? Jan: Door corona en het probleem van het lokaal bij 
Verbroedering BC is dat al even geleden. Binnenkort komt deze terug 
samen. 

 Er wordt gevraagd welke commissies er zijn en wat hen taken zijn. Jan 
legt deze uit. 

 Voorzitter zal een mail versturen naar de clubs waarin gevraagd wordt om 
voor 31/10/22 de kandidaten op te geven. 

 
 

o Organisatie van bekers.  
 Voorzitter wijst elke club die een beker organiseert er nog eens op om 

contact op te nemen met de voorzitter voor het afspreken van een 
finaledatum. Dit gebeurt meestal wel. Wat wel eens wordt vergeten is de 
kalender eerst door te sturen naar de voorzitter van de technische 
commissie (Erik Peeten) ter goedkeuring.  

 K Achel BC. Moet de trekking gebeuren in bijzijn van iemand van de 
beheerraad? Neen. Dat hoeft niet.  

 
 De uitnodiging en de kalender van een beker dienen opgestuurd te worden 

naar de clubs binnen onze bond naar het secretariaat KNLBB. Deze stuurt 
deze naar het secretariaat KVBBL voor verspreiding aldaar.  
 

o De 75%-regel voor spelers vanaf 200 punten en hun tegenstander, komt te vervallen. 
Er zijn niet zoveel spelers meer die hieraan voldoen en de regel geeft te veel 
problemen met het programma. 

 
o Afgelopen seizoen is er in de eerste afdeling een nieuwe puntentelling getest. GSP 

gemiddelde gedeeld door TMP gemiddelde x 100 
Winnaar binnen de beurten krijgt 10 bonuspunten, gelijkspel binnen de beurten, elke speler 5 

bonuspunten. Buiten de beurten geen bonuspunten. 
Deze puntentelling wordt vanaf seizoen 2022/2023 doorgetrokken naar alle 
afdelingen en de individuele kampioenschappen. 

 
o Afgelopen seizoen werden de uitslagen vaak laattijdig bekend gemaakt. Bij nazicht 

blijkt daar er vaak een foutieve uitslag wordt doorgegeven, waardoor de 
bandssecretaris het wedstrijdblad moet opvragen en nakijken. De fouten gebeuren 
vooral bij de manuele ingave door de secretaris van de club. Het foutief invullen van 
de manuele ingaven staat gelijk aan het foutief invullen van het wedstrijdblad. Daar 
hebben altijd boetes tegenover gestaan. De laatste 2 seizoenen heeft de beheerraad 
geen boetes uitgedeeld om iedereen de kans te geven te wennen aan het 
programma. Vanaf 2022/2023 zullen er terug boetes gegeven worden. De eerste 3 
speeldagen zal er nog verwittigd worden. 
 

o Er is op de AV vergadering beslist geweest dat spelers, die 2 jaar niet gespeeld 
hebben in een bepaalde discipline, in die discipline automatisch kunnen zakken. Dit 
wil zeggen dat de bondssecretaris alle spelers moet controleren. Dit blijkt moeilijk te 
zijn. Wij vragen dat spelers, die menen in aanmerking te komen voor deze 
toepassing, zich melden aan het bondssecretariaat. Na controle zal hun puntenaantal 
aangepast worden. 



 

 Verdeling van de administratieve benodigdheden: 
o Wordt verschoven naar het einde van de vergadering. 

 

 Aanpassingen ledenlijst en kalenderboekje: 
 

o Voorzitter roept op om onjuistheden per mail over te maken aan de bondssecretaris 
voor de start van de competitie. 

 

 Vragenronde: 
 

o Barrier BC: Waarom is het systeem aangepast met de wisselende speeldag voor de 
verschillende afdelingen?  

 Jan: Dit is aangepast na de samenwerking met de KVBBL. Deze spelen 
hun competitie tijdens de week. Als compromis werd de speeldag van de 
eerste afdeling vastgelegd op vrijdag. Sindsdien spelen alle afdelingen op 
een vastgelegde dag. 

 Indien de KVBBL volgende seizoen weer niet mee doet aan een 
gezamenlijke competitie, kunnen we wisselen. 

o Heuvel Sport: Hoe zit het met eventuele bekers binnen de KLBB? 
 Er is geen samenwerking. Meestal organiseren zij vrije bekers. Daar mag 

iedereen naartoe. Ze worden niet uitgenodigd op onze officiële bekers. Wij 
gaan niet naar hun officiële bekers. 

De minimum te spelen punten in de eerste afdeling van het individueel vrij/kader. 
 Jan: Dat staat op de agenda van de technische commissie. 

 
o K Pieter Breugel BC: Aangaande de beker. Als wij morgen beslissen de beker over te 

nemen, mogen wij dan wat later beginnen? 
 Jan: In het reglement staat dat de beker moet beginnen in de tweede week 

van oktober. Het mag wel een week later. We moeten alleen opletten dat 
de beker afgehandeld is vooraleer de nieuwe beginnen. 

Wij hebben het gerucht opgevangen dat BC Den Tichel ons volgens seizoen gaat 
verlaten. 

 BC Den Tichel: Dan weet je meer als wij. Er is over gesproken geweest, 
maar verder niets. Het niet meer wisselen van de speeldagen is één van 
reden waarom er over gesproken is. Op onze vergadering is er besloten 
geweest om het niet te doen. 

Mogen wij in eigen bekers inschrijven? 
 Voorzitter: In het verleden zijn we daar altijd op tegen geweest. Maar ik 

best horen naar de  clubs die nog bekers organiseren om te zien wie er 
voorstander van is. Daar wil ik wel over stemmen. Maar dan maximum 
twee ploegen. Indien aangenomen, is dit ook geen verplichting. 

 K Reinaert Ter Dolen: Waarom mogen alleen de organiserende clubs 
stemmen? 

 Voorzitter: We gaan geen clubs laten beslissen wanneer ze zelf geen 
beker organiseren. 

 STEMMING: 8 stemmen vóór en 2 stemmen tegen. 
 Vanaf nu mogen clubs max 2 ploegen inschrijven in eigen bekers. 

 
o K Bocholt BC: Wij hebben 2 ploegen ingeschreven in de eerste afdeling. We hebben 

gevraagd: 1 ploeg vrijdag en 1 ploeg zaterdag. De eerste 3 speeldagen is dit in orde. 
De rest niet. 

 Jan: 1 ploeg speelt op zaterdag zijn thuiswedstrijden. 1 ploeg speelt op 
vrijdag hun thuiswedstrijden. Dat hebben jullie gevraagd. Je mag de 
kalender daarop nakijken. De uitwedstrijden zijn wel op vrijdag. Daar kan 



ik niets aan veranderen. Jullie hebben gekregen wat jullie gevraagd 
hebben. 

 
o K Achel BC: Hoe staat het met het programma. 

 Secretaris: Dat is volledig klaar. Ook de manuele ingave. 
 K Achel BC: wij krijgen niet alles op beeld. 
 Secretaris: Dat ligt aan de resolutie van de laptop. Daar kan ik niets aan 

veranderen. De resolutie van het programma kan niet aangepast worden. 
 

o K MV Neerpelt: Voorstel aangaande de bekers. Kan er wat tijd voorzien worden 
tussen de halve finale en de finale om de clubs de tijd te geven om wisselingen aan 
te vragen. 

 Bij deze wordt het gevraagd aan de organiserende clubs. 
 

o BC De Vrienden: Wanneer krijgen we dat programma nu? 
 Secretaris: Deze week ga ik de link doorsturen. En als er problemen zijn, 

dan kom ik langs. 
 Is er een handleiding bij? 
 Secretaris: die komt. 

Wij hebben een nieuw lid dat wil spelen met het individueel kampioenschap. Hij moet 
hiervoor eerst 4 wedstrijden gespeeld hebben. Voor welke datum moet dit gebeurd 
zijn? 

 Secretaris: vóór de inschrijving. 
 

Zou er een namiddagcompetitie kunnen georganiseerd worden die los staat van de 
andere competities? 

 Voorzitter: Ik vind dit een goed voorstel, ik ga het meenemen naar de 
beheerraad. 

 
o K Reinaert Ter Dolen: Ik ben een vraagje over de kastoestand. Het is nooit een 

probleem geweest om de cijfers bekend te maken.  
 Penningmeester: Ik heb de laatste jaren de cijfers nooit bekend gemaakt. 

Dit om deze uit het verslag te houden, welk openbaar wordt gemaakt en te 
lezen valt door mensen die niets met onze bond te maken hebben. 

 Penningmeester geeft de globale cijfers. 
 

o De Schacht BC: Mogen er hulptoestellen gebruikt worden? 
 Hulpstukken mogen aangevraagd worden bij de sportcommissie. 

Verschillende clubs doen dat. De toelating telt voor beide bonden. 
 

o Jan: We kregen daarstraks de opmerking dat alles 200 jaar oud is, maar als we dan 
praten over de het gebruik van de computer krijg ik de opmerking: we doen het op 
papier. We krijgen geen kandidaten om in de commissie te zitten. Dan krijgen we de 
vraag om een namiddagcompetitie te organiseren. Allemaal goed en wel, maar wie 
gaat dat doen?  

 K Achel BC: In onze 2de afdeling kan niemand met de computer werken. 
 Jan: Dan vullen ze de boek in en geeft de clubsecretaris de wedstrijd in op 

de computer. We gaan geen foto’s meer van de boek doorsturen naar 
Rudi. 

 

Einde vergadering 
        Lode Smeets, voorzitter. 


